
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 26. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 czerwca 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do marszałka Senatu Tomasza Grodzkiego 

Oświadczenie dotyczy czasu udzielania odpowiedzi przez przedstawicieli rządu na poszczególne oświad-

czenia. Ja sam spotykam się z tym, że to zajmuje ministrom wiele miesięcy. W normalnym postępowaniu 

administracyjnym odpowiedź powinna być udzielana niezwłocznie, w czasie nie dłuższym niż 30 dni. 

Wyobrażam sobie, że przekazanie niektórych informacji wymaga zebrania ich przez właściwych urzędni-

ków, ale to, że udzielenie odpowiedzi na oświadczenie zajmuje im wiele miesięcy, to sprawa po prostu nie-

dopuszczalna. 

W związku z tym poproszę, po pierwsze, o analizę tego, ile poszczególnym ministrom zajmuje udzielenie 

odpowiedzi na oświadczenia senatorów, po drugie – o przeanalizowanie działań ze strony administracji Kan-

celarii Senatu w tej sprawie. Bo to jest po prostu niedopuszczalne. 

Stanisław Gawłowski 
 


